

Referat fra styremøte i Grytelva hytteforening

Dato: Torsdag 26.september kl. 19.00

Sted: Hos Guri Hafsten Aalerud, Leangjordet 40, Asker

Tilstede: Knut Olav Furuseth (leder), Astrid Løken Nordgård (sekretær/referent), Eli Nysæther (styremedlem), Anne Grete Hylland (styremedlem), Guri Hafsten Aalerud (vara).

Digitalt: Kaja Grønning (kasserer)

Agenda:

- * Godkjenning av referat siste styremøte
- * Fellesturen til gammel-grana ved Minneskleivsetra
- * Hytteforeningens «eget» kart
- * Løypekjøring for 2024/2025 sesongen
- * Utførte dugnadsarbeide
- * Ansvarsoversikt/årshjul
- * Søknad om økonomisk støtte.(S.K)
- * Annet Stier / løyper/
- * Turbok-kassa Steinsfjellet

1. **Referat fra siste styremøte** 13.august 2024: Kommentar i tillegg om at møte 6.juni ble avlyst. Forøvrig er det godkjent.

Det presiseres at den som godkjenner nye medlemmer på FB også må registrere hvem som melder seg inn. Gjerne sende info i form av en hilsen og eller Ingolfs brosjyre. Ligger den på DP? Finner en mfg-fil fra 2022 som kan være aktuell. Kan det lages en standard tekst?

2. **Fellesturen** til gammel-grana ble gjennomført i godt vær og med glade turgjengere. Forøvrig godt dokumentert på FB med mange bilder. **ELI** jobber med GPS-springen for traseen vi gikk.

3 **Oversiktskart A3 1:30000** med navnet på hytteområder. Prøve å strekke det forbi Gaulsetra? Vil gjerne ha inn skiløypene, de viktigste «stedene» (Fjøsli, Pavelund o.l.). Sannsynligvis behov for eget kart for sommerstier. Trillemarkagrensen bør inn. Hva mer?

4 **Avtaler om løypekjøring** er inngått. Tonby og Levi kjører fortsatt hver sin. Samme vilkår som tidligere. Knut Olav og Dag Levi har avtalt befarings ved krysning av Eldalsbekken på nedre del av Øgnevassløypa neste uke. Det er mulig det blir noe dugnadsarbeid her i høst.

5 **Annet utført dugnad:** Takk til Anne i styret som har beiset sittegruppen ved sydenden av Grunntjønn. Hun lager et notat om type/farge beis o.l. som legges i DP.

Og takk til Kjetil Grønning som har ryddet og merket på angitte områder langs myrete sti retning Gaulen - etter anvisning fra SNO befaring i juni.

6 **Ansvarsoversikt og årsshjul:** Vi supplerer etterhvert som vi ser behovene. Ansvarsoversikten administreres av Eli og Årshjulet av Kaja. Legges i ny mappe under ADM på DB.

7 **Søknad til Sigdal kommune** om støtte til løypekjøring sendes innen 1.10. med nødvendig tilleggsdokumentasjon.

8 **Annet stier/løyper gjennom sommeren:** Hele forvaltningsstyret har vært på befaring på den dårlige/sølete stien mot Gaulen i september. Innspill fra prosjektgruppa på rydding av gammel ferdselsvei langs nedre Fjøslien kommer senere i høst.

9 **Ny Turbok-kasse kasse på Steinsfjellet** er utsatt. Dette sett i lys av ny kunnskap rundt aktuelle aktører (feks.grunneiere) i turområdene våre.

Kanskje benytte turforslags-postkassen på hytteforeningens oppslagstavle ved bommen? Den er kronisk tom....

Med bakgrunn i dialoger med bla. Olav Traaen inviteres han til telefonmøte. **Astrid** gir beskjed om neste styremøtemøtedato 5.12

Husk eventuell utmeldelse av Norges hytteforbund. **Kaja**

Anne innkaller Astrid til eget Teamsmøte for oppstart gjennomgang og rydding av turforslag på hjemmesiden. I samarbeide med Eli som ansvarlig for hjemmesiden.

Hvor avholder vi årsmøtet i 2025? Sannsynligvis påskeaften på Astrid hytte- som i 2024

Møtet ble avsluttet kl 21.00

Kolsås 30.9 2024

Astrid Løken Nordgård